

技術規格 | Product Specification

型號 Model	HTU-600
功率 Power	600 W
電壓/頻率 Voltage / Frequency	220-240 V / 50 Hz
水箱容量 Water Volume	400 ± 20 ml
噴霧量 Mist Spraying Volume	50 ml/hr ± 20 ml
產品尺寸 Product Dimensions	(H)245 x (W)153 x (D)150 mm
包裝尺寸 Package Dimensions	(H)298 x (W)224 x (D)190 mm
淨重 Net Weight	1.3 kg

GERMAN
POOL



加濕暖風機

一開即暖 持久補濕

HTU-600



移動浴室寶系列 | Portable Bathroom Heater Series



產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。
Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.



開心邁向38載

德國寶 (香港) 有限公司
GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

中國香港 Hong Kong, China

士瓜灣新寶工商中心地舖
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan

+852 9387 2390
T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖

Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay

+852 9018 8648
T. +852 3907 0356

灣仔駱克道置家中心2樓

2/F, iHome Centre, Lockhart Road, Wan Chai

+852 6530 5963
T. +852 3110 2030

中國內地 Mainland China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang,
Shunde District, Foshan City

中國澳門 Macau, China

佛利喇街寶豐工業大廈3樓A室
3A, Edifício Industrial Pou Fung,
R. de Francisco Xavier Pereira

T. +853 2875 2699

更多產品資訊



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed. HTU-600-PS-20(1,1)



暖風 + 加濕

2-in-1 Heater & Humidifier

德國寶全新加濕暖風機一機有齊暖風及加濕功能，在製暖的同時保持皮膚水潤，避免因暖氣引起的喉嚨及皮膚乾燥，過敏痕癢。機身迷你不佔位之餘，二合一設計，比加濕器加暖爐更慳位。

Heater and humidifier functions can be used separately or together to keep skin and sinuses warm and hydrated; mini and portable 2-in-1 design saves space and looks stylish.



強勁暖風3秒即熱 Heats Fast and Warm

600W火力配合PTC陶瓷極速製暖，開機3秒即熱，熱力均勻，且風力柔和不乾燥，適合一家大細使用。

600W power with PTC element deliver non-drying warm breeze instantly upon start-up, perfect for small rooms.



8小時持久補濕 8-hour Hydration

內置400ml大容量水箱，每次裝滿水可使用長達8小時。而加濕功能可獨立使用，在夏天亦可為冷氣房補濕。

400ml water tank can last up to 8 hours of continuous use. Use humidifier in summer to add hydration to AC room.



25°C全自動恆溫 Auto Temperature Sensor

配備自動循環加熱恆溫功能，自動啟動或停止製暖，將室溫維持在25°C最舒適溫度，不浪費多餘電力。

Automatically controls heating element to keep room constant at a comfortable 25°C.



配合香薰 舒壓寧神 Use as Relaxing Aromatizer

將水性香薰加入水箱*，加濕同時散發怡人香氣，讓你全面放鬆。

Add water based aromatherapy liquid* to moisturize, relax and de-stress.



雙重保護 用得安心 Dual Safety Protection

配備傾倒及過熱斷電保護，即使小孩或寵物碰跌亦不會構成危險。

Auto stops if product is tilted over or overheated, safe even with toddlers or pets.



一個價錢 雙重享受 One Appliance Two Functions

迷你慳位機身有齊暖風加濕功能，辦公居家皆宜，慳錢慳位首選。

One chic compact appliance with both heater and humidifier functions to save you space and money.



極致寧靜 安寢無憂 Silent for a Good Night's Sleep

配備直流摩打，將運行聲音減至最低，讓你享受舒適寧靜空間。

Equipped with DC fan motor for whisper quiet operation, giving you a good night's sleep.

*香薰須另購
*Aromatherapy liquid not included